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Zápis  
           z jednání zúženého kolegia děkana konaného dne 21. 11. 2008 

 
Přítomni: doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D., prof. PhDr. Josef Kovalčuk,  doc. PhDr. Silva 

Macková, MgA. Blanka Chládková, MgA. Ondřej Vodička,  
 
 

 Dnešní jednání zúženého kolegia děkana (pouze za přítomnosti děkana fakulty, 
proděkanů a tajemníka) bylo zaměřeno na řešení problematiky přijímání zahraničních 
studentů přijíždějících v rámci programu Erasmus a další.  

I. Chod fakulty: 

 Děkan s tajemníkem informovali o incidentu, kdy na studenty DIFA v průběhu 
realizace jejich studijního projektu pro předmět „Audiovizuální tvorba“ střílel 
nájemník bytu v domě na Beethovenově. Bylo konstatováno, že studenti se nijak 
neprovinili, nic neopomněli (informovali všechny nájemníky dotčného domu a 
požádali o souhlas s natáčením, kontaktovali správce budovy), nečinili nadměrný hluk 
a vše probíhalo korektně. Bylo řečeno, že je podstatné, že nikomu ze studentů se nic 
nestalo a vše se obešlo bez následků. Vzniklá situace byla řešena Městskou policií i 
Policií ČR a nyní se čeká na závěry vyšetřování. 

 Děkan s tajemníkem informovali proděkany o jednáních souvisejících s budoucím 
využitím místnosti č. 408 (doposud pracoviště Laboratoře pro práci s médii, které však 
bylo přesunuto do nově získaných prostor v 7. patře IVUC Astorka – sídlo oboru 
„Audiovizuální tvorba a divadlo“). Prostor byl nabídnut oboru RTDS, který je celý 
umístěn v prostorově nevyhovující učebně č. 413 – do budoucna by měla být místnost 
č. 413 zachována pro teoretickou výuku, prostor internetového rádia (BlackBox) by 
měl být využíván výhradně v souvislosti s nahráváním (pořizováním) záznamu 
audiovizuálních děl a učebna č. 408 by měla sloužit k postprodukci jednotlivých 
projektů i samostatné tvůrčí činnosti studentů (především ateliéru RTDS, ale i dalším 
zájemcům po vzájemné dohodě příslušných pedagogů). 

 Děkan stručně referoval o průběhu zájezdu do Moskvy – účast na festivalu VGIKu. 
Bylo konstatováno, že organizační zajištění ze strany hostitelské školy nebylo 
dostatečné. Vedení fakulty zváží případnou budoucí účast. 

 Děkan informoval přítomné o úspěšné premiéře muzikálového představení „Večer 
tříkrálový aneb cokoli chcete“ (režie doc. J. Janěková) v divadelním studiu Marta, 
která se uskutečnila v neděli 16. listopadu 2008. 

 prof. Kovalčuk informoval, že pro studenty I. roč. DM bude realizována dílna (jako 
doplnění v souvislosti s předmětem „Herecká propedeutika“, který vede doktorandka 
A. Růžičková). Cílem této dílny je realizace hry P. Trtílka „Poslední večeře“ pod 
vedením absolventky režie MgA. Alexandry Bauerové. Kolegium souhlasí. 

 Vedení fakulty bylo seznámeno s konečným rozhodnutím ateliéru režie a dramaturgie 
(vedoucí ateliéru prof. Petr Oslzlý) ve věci změny titulu inscenace studentky Evy 
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Rysové (pedagogické vedení doc. I. Krobot). Novým titulem bude hra S. I. 
Witkiewicze „Blázen a jeptiška“ - nutné prověřit kladné stanovisko u vedoucí 
zainteresovaného ateliéru činoherního herectví (prof. Nika Brettschneiderová). Bylo 
zdůrazněno, že je nezbytné, aby vedoucí ateliéru předkládali kolegiu děkana projekty, 
u kterých již došlo ke vzájemné shodě mezi jednotlivými ateliéry. 

 Děkan shrnul vývoj situace související s absencí vedoucí Kabinetu cizích jazyků Mgr. 
Dobroslavy Švrčkové. Kolegium negativně vnímá především absenci návrhu řešení 
nastalé situace ze strany vedoucí kabinetu (pracovní neschopnost je samozřejmě věcí 
neovlivnitelnou a nepředvídatelnou). Na minulém jednání se vedení fakulty shodlo v 
názoru na nutnost okamžitého řešení – děkan tedy pověřil (s platností od 18. listopadu 
2008) zastupováním vedoucí katedry odb. as. A. D. Packera. 

II. Zahraniční záležitosti: 
 Kolegium se podrobně zabývalo otázkou výjezdů v rámci projektu Erasmus – a to jak 

studentů tak i pedagogů a zaměstnanců DIFA na partnerské školy / instituce – ale i 
rozšířením současného programu pro zahraniční studenty na DIFA (tzv. „English 
program“, oficiálně „Erasmus Exchange Student's Program“). Proděkanka Chládková  
představila koncepci, která byla po diskusi upravena a všemi přítomnými jednomyslně 
podpořena. 
Přijíždějící studenti budou absolvovat: 
1. Performing Project – společný praktický inscenační projekt (8 kreditů) a seminář 

k tomuto projektu (4 kredity); 
2. Research Project – výzkumný projekt úzce související s individuálním zaměřením 

studenta a jeho studijním oborem (6 kreditů) a seminář k tomuto projektu (4 
kredity); 

3. Czech for foreigners – kurz českého jazyka a seznámení s českými reáliemi (2 
kredity); 

4. Subjects – student si vybere z aktuální nabídky fakulty dle vlastního směřování 
(každý z předmětů je ohodnocen 2 kredity, pro naplnění limitu 30 kreditů musí 
každý zahraniční student absolvovat 3 předměty a získat tak 6 kreditů).  

 
III. Různé: 

 Proděkanka studijních záležitostí doc. Macková informovala o stavu odevzdaných 
zadání diplomových prací (bakalářských i magisterských) a absolventských 
výkonů/projektů. Kolegium souhlasí se změnou formulářů (zajistí SO) a oddělení 
zadání písemné práce a praktického výstupu (termín zadání DP a BP je 30. listopadu, 
termín zadání výkonu/projektu je 28. února). S novými formuláři budou seznámeni 
vedoucí ateliérů na pondělním jednání rozšířeného kolegia děkana. 

 Byla projednána oblast praktických projektů studentů většiny ateliérů /možná 
provázanost a spolupráce oborů, prostorové i finanční nároky projektů, odpovědnost a 
pedagogický dozor pedagogů, .../ a také byl předložen koncepční materiál - „matice 
projektů“ - zpracovaný MgA. Chládkovou. Podklady byly přijaty s povděkem, ale pro 
nedostatek času byla podrobná diskuse odložena na příští jednání vedení fakulty. 
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 Byla prodiskutována témata, která budou jednotlivými členy vedení přednesena na 
pondělním RKD: doc. Macková (aktualizace personálních dotazníků všech pedagogů, 
anotace jednotlivých studijních předmětů, informace o sestavování studijních plánů, 
termíny přijímacích řízení jednotlivých oborů, zadávání BP i DP); prof. Kovalčuk 
(informace o konferenci „Tendence v současném myšlení o divadle“ /termín: 5. - 6. 
prosince 2008/, projekt „Monodramat“, ediční činnost fakulty, ...); MgA. Chládková 
(Erasmus + formuláře, program pro zahraniční studenty, mobility studentů i 
pedagogů); MgA. Abou (ukončování projektů FRVŠ + termíny; podklady pro katalog 
absolventů; granty Dilia, ...). 

 Termín dalšího jednání vedení fakulty (zúžené kolegium děkana) nebyl prozatím 
stanoven. 

 
 
zapsal: MgA. Ondřej Vodička   verifikoval: doc. Zbyněk Srba, Ph.D. 


